

## [Call for Papers | Appel à communications: UAAC-AAUC Conference 2022](#)

Announcement published by Paola Aron Badin on Wednesday, July 6, 2022

Type:

Call for Papers

Date:

June 30, 2022

Location:

Ontario, Canada

Subject Fields:

Art, Art History & Visual Studies

(Français à suivre...)

Every fall, the Universities Art Association of Canada (UAAC-AAUC) hosts Canada's professional conference for visual arts-based research by art historians, professors, artists, curators, students and cultural workers. The conference is held at a different location each year, generally at a Canadian university or college. The sessions and panels address issues and subjects in art history, theory, and practice from various methodological approaches.

We are delighted to announce that the [2022 UAAC-AAUC Conference](#) will be hosted by the [University of Toronto](#) and will follow a hybrid model: in-person sessions will be held at University of Toronto, Hart House on October 27th through 29th, 2022 and online sessions will take place on November 4th 2022. We offer a range of panels and roundtables that reflect the UAAC's diverse constituents in terms of membership and scholarship.

The 2022 UAAC-AAUC conference Call for Proposals is now open: see the [Call for papers](#) to view available sessions and session chairs. Submit proposals by using the [Call for papers form](#).

-----

Chaque automne, l'Association d'art des universités du Canada (UAAC-AAUC) organise la conférence professionnelle canadienne pour la recherche sur les arts visuels par les historiens de l'art, les professeurs, les artistes, les conservateurs, les étudiants et les travailleurs culturels. La conférence se tient dans un lieu différent chaque année, généralement dans une université ou un collège canadien. Les sessions et les panels abordent des questions et des sujets en histoire de l'art, en théorie et en pratique à partir de diverses approches méthodologiques.

Nous sommes ravis d'annoncer que la [conférence UAAC-AAUC 2022](#) sera accueillie par l'Université de Toronto et suivra un modèle hybride : les sessions en personne auront lieu à l'Université de Toronto, Hart House, du 27 au 29 octobre 2022 et les sessions en ligne auront lieu le 4 novembre 2022. Nous proposons un éventail de panels et de tables rondes qui reflètent la diversité des constituants de l'UAAC en termes de membres et de bourses d'études.

L'appel à communications pour la conférence UAAC-AAUC 2022 est maintenant ouvert: consultez

[l'appel à communications](#) pour voir les sessions disponibles et les présidents de session. Soumettez vos propositions en utilisant [le formulaire appel à communications](#). T

Contact Info:

[conf22@uaac-aauc.com](mailto:conf22@uaac-aauc.com)

Contact Email:

[admin@uaac-aauc.com](mailto:admin@uaac-aauc.com)

URL:

<https://uaac-aauc.com/2022/>